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Interpellation till 

Stadsbyggnadsnämndens ordförande Anders Samuelsson 

 

 
Om upprustning och utveckling av Dalviks centrum 

 

Dalvik är en närstadsdel med några år på nacken. Dess centrum är relativt litet med en tunn 

service. Samtidigt har det slitits och blivit alltmer skamfilat.  

Upptagningsområdet är samtidigt betydande. Inflyttningen har varit betydande under lång tid. 

Det gör en upprustning av dess centrum angelägen. 

Bland viktigare möjliga förbättringar som diskuteras finns bland annat: 

 Allmän uppfräschning av nedslitna centrumbyggnader. 

 Utökning och uppfräschning av dagligvarubutiken.  

 Bättre belysning. 

 Bättre parkeringsmöjligheter; framför allt i anslutning till daglighandeln. 

 Cykelväg på den övre delen av Dunkehallavägen ned mot staden. 

 Mötesplatser. Vi noterar att det tidigare funnits fritidsgård. En möjlig trivselpunkt skulle 

måhända kunna vara ett litet café.  

 Även mer närgrönska skulle liva upp miljön. Här vill vi betona att den minipark som finns 

mittemot centrumhuset, på kullen, är omistligt värdefull.  

 Dalviksskolan är en resurs i grannskapet som kan ges en större roll. Det skulle kunna gälla 

lokaler, gymnastikhall, skolbibliotek m m.  

 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga dig: 

 

 

Vilka möjligheter ser du att – i samarbete med lokala aktörer – utveckla Dalviks centrum för ökad 

trivsel, funktionalitet och attraktivitet i enlighet med vad som anförs ovan? 

 

 

Bengt Åke Berg  

Vänsterpartiet 

 


